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Referat FAU møte onsdag 08.mars 2023 
 

 

 
Saksliste: 
 
 

1.  Godkjenning av innkalling og referat 
 
Godkjent uten annen kommentar enn at vi beklaget at denne gang kom innkallingen litt 
seint.  
 
 
 
 

 
2. Eventuell informasjon fra rektor/skolen 

 
Rektor har svart på vårt oppfølgingsspørsmål vedrørende bruk av vikarer ved langtidsfravær, 
men fremdeles har vi noen spørsmål vi savner konkrete svar på. Siv sender derfor ny mail til 
rektor med konkrete spørsmål omkring særlig dette med tydelig informasjon til foreldrene 
om hvilken vikar som overtar ansvaret for faget og hvordan dette med vurdering og 
standpunktskarakterer blir ivaretatt.  
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 Innspill til kvalitetsoppfølgingsmøte 
 
Dette er sendt som innspill til kommende kvalitetsoppfølgingsmøte. Det er skrevet i en egen 
skriveramme etter ønske fra skolen:  
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4. Gjennomgang av foreldreundersøkelsen 
 
FAU synes svarprosenten/deltakelsen er for lav.  
I tillegg er det vanskelig å vurdere svarene uten å ha et landsgjennomsnitt eller tidligere års 
besvarelse for skolen å vurdere den opp mot.  
Målet for neste år må være å få økt deltakelsen og ha årets undersøkelse som et 
sammenligningsgrunnlag .  
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5. Mobilbruk ved skolen 

 
FAU har fulgt med i mediadebatten omkring dette tema, samt fått henvendelser fra flere 
foreldre som ber at vi tar opp temaet for GUS.  
 
FAU har spurt skolen hvilke tiltak de setter  inn dersom det skjer uønskede hendelser på 
digitale plattformer mellom elever. De følger blant annet opplegg fra «Bruk Hue» og 
elevrådet ved GUS har tatt initiativ til at skolen har fått en varseltelefon der elever som 
opplever noe kan melde dette inn. Skolen har i de saker de får melding om, fulgt dette opp. 
Det er imidlertid svært viktig at skolen får melding om slike hendelser. Uten at skolen vet om 
det som evt skjer, kan vi heller ikke forvente at de setter inn tiltak.   
 
FAU har i tillegg tatt kontakt med elevrådet og fått skriftlig tilbakemelding på deres syn 
vedrørende mobilbruk ved skolen.  
 
FAU ønsker å etterspørre lærerenes syn på dette tema også.  
 
Etter å ha fått både ungdommenes ( Elverådet) og lærernes syn på tema, vil FAU drøfte dette 
videre på neste møte.  
 

 
6. Status trafikksikkerhet mtp utbygging av gamle GUS  

 
FAU kjenner ikke til at det har vært noe konkrete utfordringer for våre elever. Ørjan er i 
dialog med ansvarlig fra FAU ved Garnes barneskule og følger dette opp videre .   
 

Status avslutningsfest for 10. trinn 
 
FAU har besluttet at heretter skal et slikt arrangement legges til et lokale i nærmiljøet så langt det 
lar seg gjøre og at kostnaden ved festen gjøres så lav som mulig for å sikre at alle har mulighet til å 
kunne delta.  
 
FAU vil ha ansvar for å bestille lokale og følge opp at en slik avslutningsfest holdes hvert år for 
avgangselevene og lærerne.  
 
FAU vil utarbeide en «oppskrift» som kan gjøre det lettere for senere års arrangmenter.  
 

Årets avslutningsfest blir i Kulturhuset i Sentrum den 14.juni 2023 
 
Tom Erik Presthus har med utleie av Ytre Arna Kulturhus å gjøre . 
Tlf 97982956 
 
Pris er avtalt : Kr 4500 m vask av gulv .  
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7. Innspill fra FAU til innhold foreldremøte for nye foresatte 
 

Vi har mottat powerpoint presentasjonen skolen pleier å kjøre igjennom på møtet og den er grei. 
Men vi savner at FAU nevnes under overskriften : Hva kan foreldrene bidra med.  
 
Spørsmålet er om skolen kunne sendt ut mesteparten av dette skriftlig i forkant og heller 
konsentrert seg mer om de punkter som nye foreldre kanskje er mest opptatt av.  
 
Dette er mer praktiske tema som:  
- Overgangen mellom barne- og ungdomsskole; hvordan er tenåringer ? 
- Valgfag 
- Arbeidsplan 
- Skolens forventning til foreldrene 
- Buss; dette er nytt for mange og si litt mer om dette 
- Informasjon om utviklingssamtaler 
- Kantine? Hvordan fungerer dette med kantinekort? 
- Varseltelefon; litt om skolens erfaringer med mobbing/ uheldige hendelser på digitale plattformer 
mellom elevene. Hvordan håndteres dette av skolen? Hva forventer skolen av foreldrene her? 
- Mobilhotell; få hjelp av foreldre til å fremsnakke dette.  
 
 

8. Eventuelt  

FAU trenger en representant til å kunne stille på neste SU- møte som er Tirsdag 25. 
april klokken 15.30 – 17.30. Hvem kan stille fra oss? Fint om noen kan melde seg før 
vårt neste møte, siden det er tett opp mot SU-møtet.  
 

Neste FAU møte blir onsdag 19. april klokken 18.00 
 
Foreløpig saksliste for møtet ser slik ut:  
 

1.  Godkjenning av innkalling og referat 
2. Eventuell informasjon fra rektor/skolen 
3. Mobilbruk ved skolen 
4. Status trafikksikkerhet mtp utbygging av gamle GUS  
5. Status avslutningsfest 
6. Eventuelt  

Endelig saksliste og innkalling satser vi å få ut ca en uke i forveien av møtet.  


